
עולים לירושלים; שיא גולשים ופיתוח משאבים

מסכמים שנה ב

מעבר להשפעה הרבה שתיכף ניתן טעימה ותזכורת ממנה,
מהבחינה הארגונית ראינו צמיחה משמעותית. לאחר קמפיין
גיוס המונים מוצלח שכלל כנס פרונטלי ראשון של הקול היהודי,

התרחבנו במספר מחלקות חדשות.

בנוסף למשרד הקול היהודי ביצהר, פתחנו משרד נוסף
בירושלים הוספנו אנשי צוות נוספים העוסקים בשיווק והפצת
החומרים שלנו ברשתות החברתיות ומול כלי תקשורת וארגונים,
דבר שהוביל לעלייה משמעותית בפולואפים והפרסומים
לתחקירים שלנו, הרחבת ההשפעה של הארגון, הגדלת הנראות

ברשתות החברתיות ושבירת שיא גולשים באתר.

לכל הטוב הזה שתקראו בהמשך – צריך כסף כידוע. אחד
הצעדים החשובים בשנה האחרונה, לצד ביסוס הוראות קבע
ותרומות חד"פ (ותודה לאלפי התורמים!) פתחנו מחלקה עסקית
למכירות שטחי פרסום, חסויות ויזמות עסקית. מכירים עסק
שעשוי להרוויח מפרסום בקול היהודי? הפנו אותו לשלום וכך

תעזרו לנו להשמיע את הקול היהודי ולשנות מציאות!
(שלום: 051-2805931)

רגע לפני סיום השנה, ויחד עם התפילה ל"תכלה שנה וקללותיה ותחל שנה וברכותיה", אנחנו
רוצים להסתכל קצת על הטוב שהצלחנו להביא ועל הקול החשוב שהשמענו, בזכותכם, בשנה

האחרונה.

השנה שמסתיימת זה עתה, שנת פריצה גדולה, אכן הייתה כך!

בס”ד

עולים לגליל ומשפיעים בגדול; כך מתגלגל לו תחקיר
בשנה האחרונה החלטנו להרחיב את העיסוק באחד התחומים
האסטרטגיים ביותר לישראל – מצב הגליל. צוות הקול היהודי
יצא למספר סיורים באזור הגליל, ואלו כבר הניבו תוצאות

בתחקירים שיצרו שינוי אופרטיבי בשטח.

כך למשל, המקרה באדמות קיבוץ מורן שכמעט הועברו לבדואי
שמירר את חיי החקלאים היהודים.

חשפנו כי מדובר בעבריין בעל עבר פלילי רלוונטי של גניבת בקר,
חשיפה שזכתה לסיקור נרחב גם באתר ynet בסיוע העיתונאי
יאיר קראוס והובילה להקפאת ההחלטה עד להודעה חדשה,
דיונים סוערים בכנסת ובממשלה ועיסוק נרחב במדיניות רשות

מקרקעי ישראל בגליל.
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חשפנו גם את התכנים הלאומניים הקיצוניים במועצת עין
מאהל, שבין היתר שיבחה את השהידים ויצאה נגד הישובים
היהודים בגליל שכונו "התנחלויות קולוניאליסטיות". בעקבות
החשיפה בקול היהודי הקפיא משרד הפנים את התקציבים

למועצה.

עוד חשפנו, כי במועצה ערכו בבתי הספר יום זהות פלסטינית
שכלל את מחיקת ישראל מהמפה, ואירוע תרבות פלסטיני

במימון משרד התרבות במתנ"ס בנוף הגליל הסמוכה.

כתוצאה מחשיפה זו, התגלגלנו לתחקיר על קואליציית קול
אחד (שכולל עוד פרסומים בקנה...) והעמותות החברות בה,
ומשם הגענו גם לחשיפת שוק הרמדאן בטירה בחסות חברות

גדולות במשק ובהם תמי 4 ושטראוס.

בס”ד

מעקב פורעי 'פרעות תשפ"א':
מהצוללות ועד הסטודנט מאריאל

נושא נוסף בו תחקירים ומעקב מתמשך של הקול היהודי יוצרים
שינוי משמעותי שוב ושוב, הוא המעקב שאנו מנהלים יחד עם
ארגון "ערי ישראל" אחר תיקים משפטיים של פורעי שומר

חומות.

האירועים הקשים שחווינו לפני שנתיים יכולים לפרוץ בכל רגע
שוב. מטרת הפרויקט היא לחשוף לציבור את ההתנהלות
המשפטית מול הפורעים. אנחנו עוקבים אחר עשרות רבות של
תיקים משפטיים וכך חשפנו עוולות, עונשים מקלים, הסדרי

טיעון תמוהים ואף רקע על הפורעים.

כך למשל גילינו שאחד הפורעים בצפון עבד בתחזוקת צוללות
חיל הים בבסיס בחיפה(!!). כן זה הזוי אבל זו המציאות. פורע
אחר מרמלה היה סטודנט באונ' אריאל עד למעצרו בפרעות ועוד.

אנו מקבלים עוד ועוד אינדיקציות גם מתוך המערכות להשפעה
שמעקב זה יוצר על מערכת המשפט והפרקליטות, ונמשיך

להשקיע בכך משאבים ופרסומים.

לכם אנחנו יכולים לספר שהתחקיר החל כאשר ישבנו לשיחה
עם אביה, בעל חוות מורן, שסיפר לנו שבעוד כמה ימים האדמות
אמורות לעבור לאותו פולש בדואי וכי הוא חסר אונים. התחקיר
שלנו החל בתנאי שטח, ולבסוף הביא לחשיפת העבר הפלילי של
העבריין ולהקפאת המהלך לשמחתו הרבה של בעל החווה
וחקלאים רבים בגליל שהרגישו שניתן להרים את הראש

ולהיאבק. “עד שהגעתם חשבתי שהנושא אבוד”, אמר אביה.
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ההפיכה הצבאית בישראל

משאבים רבים הקדשנו השנה כדי לחקור ולפרסם את ההפיכה
הצבאית בישראל. כאשר סימנו את הנושא כאסטרטגי ויצאנו
לדרך בתחילת השנה, לא יכולנו לדעת שמאבק השמאל
ברפורמה יוציא את הגנרלים ו"הלשעברים" אל האור באופן כה

בוטה וילמד את אזרחי ישראל עד כמה טענותינו נכונות.

ערכנו סדרה של חמישה פרקי פודקאסט על ההפיכה הצבאית
בישראל, בה ניתחנו והצגנו מאמרים של בכירי צה"ל על צורת
העבודה שסיגל לעצמו הצבא בקידום מדיניות הביטחון גם בניגוד
גמור לעמדות הדרג המדיני באופן שמקדם וממשיך את תפיסת
אוסלו וחותר תחת נבחרי הציבור. כן-כן בדומה למה שמתחולל

במערכת המשפט. רק לאחרונה התבטא אחד משרי הקבינט:  
"הקבינט הוא טקס חסר משמעות. הצבא מנהל את תפיסת

הביטחון לבד".

השקענו רבות בכתבות על המצב הביטחוני ואף בכתבה מקיפה
על אלוף פיקוד המרכז יהודה פוקס והמדיניות אותה הוא
מוביל, כתבה שעוררה הדים רבים ונלמדה בעיון רב בידי פעילים,

ארגונים ואישי ציבור רבים.

בס”ד

אלו טעימות מהפעילות בשנה בא פרסמנו מאות כתבות, תחקירים וחשיפות
במגוון נושאים.

אנו אסירי תודה לאלפים הרבים שבחרו להיות חלק מקהילת ידידי הקול
היהודי ולתת מכספם לפעילות החשובה הזו.

תודה לכם!

נסיים ברמז שנותן כח לשנה החדשה, מתוך דברי הרב יצחק גינזבורג שליט"א: תשפ"ד=734, כ"ח פעמים כ"ח (בריבוע).
בשנה זו ניתנים לנו כל הכוחות בנשמה ובגוף לפעולות גדולות ונצורות בעזרת ה'.

בתפילה לשנה טובה הרבה יותר.

שנה טובה, כתיבה וחתימה טובה.

יהודה פרל – מנכ"ל
אלחנן גרונר – עורך ועיתונאי חוקר
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